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SKRIFTLIG FRÅGA E-0713/09
från Jas Gawronski (PPE-DE) och Charles Tannock (PPE-DE)
till kommissionen

Angående: De potentiella hälsoriskerna med strålning från mobiltelefoner, mobiltelefonmaster 
och Wi-Fi-nätverk

I vilken utsträckning undersöker och övervakar kommissionen forskning om hälsoriskerna med 
högfrekvent elektromagnetisk strålning från mobiltelefonmaster och mobiltelefonsignaler?
Vilken dialog – om någon sådan förekommer – har kommissionen inlett med tillverkare och 
nätverksleverantörer om vikten av öppna säkerhetsnormer för tillverkare och mobiltelefonanvändare 
och med dem som bor i närheten av en mobiltelefonmast?

Vilka farhågor har kommissionen när det gäller inverkan på människors hälsa av den väldiga 
ökningen av Wi-Fi-nätverk i bostäderna och på offentliga platser, till exempel shoppingcentrum och 
flygplatser, vilket har skapat en verklig elektromagnetisk ”smog”.

Är kommissionen medveten om att det finns en ny trådbunden teknik för lokala nätverk som kallas 
PowerLine Networking (PLN) där man använder elektriska kablar i bostaden för att ansluta sig?

Om så är fallet, i vilken utsträckning anser kommissionen att man genom sådana tekniker skulle 
kunna minska behovet av trådlösa nätverk och därför minska befolkningens exponering för eventuellt 
skadlig elektromagnetisk strålning? 


